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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
JUDr. Pašková: 
Za ulicou Hodvábnou, tá cesta, ktorá ide popri plote, čo sú Hurbanova ulica, boli vysadené 
celý rad stromov sakury. Teraz, keď sa robilo ten nový teplovod, tak myslím, že jedna alebo 
dve tam ostali, všetky boli vybraté. Keď sa ľudia pýtali, čo s nimi, tak im bolo povedané, že 
oni sa nasadia späť. Tak zatiaľ sa nič nenasadilo, tak sa pýtam v akom je to stave, či tie 
stromy sa tam dostanú späť alebo nie.  
 
Mgr. Fazekaš: 
Je pravda, päť stromov sme vybrali, ale bolo to kvôli rozvodom. Ta trasa sa nejako zmenila, 
mala ísť bližšie okolo bytového domu. Na poslednom stretnutí sa to obišlo. Päť sakúr sa 
vybralo, máme ich my v areáli. Teraz s pánom Stašom sme pripravili aj s oddelením výstavby 
taký plán náhradnej výsadby to znamená, že do budúcich rokov sa náhradná výsadba bude 
realizovať spôsobom systémovým. To znamená, vybrali sme kopec plôch v meste Trebišov 
a tam sa cielene ta výsadba bude dávať, nie ako doteraz to prebiehalo, že hocijaký nájomca 
bytov, ktorému bola pridelená náhradná výsadba, tak si vysadil nejaké kríky alebo stromy, 
teraz to pôjde cielene. Čiže, žiaľ na tento pás už tieto stromy už asi nebudú môcť ísť, lebo 
myslím, že 2 m alebo 2,5 m je tam ochranné pásmo, ale môžeme v tejto lokalite to nechať 
a pôjdu niekam bližšie k bytovému domu alebo niekde na inú časť, ale aby nebola 
ochudobnená táto časť o tú výsadbu, tak vravím, že budeme sa snažiť nejako cielene tie 
stromy nechať tam. Tie stromy sa vyberali v lete, ešte ani nezaručíme to, že všetky prežijú, aj 
z tých piatich, tri zrejme predpokladáme, že sa zachránili, ale bolo to na prelome júla 
a augusta. Ja som bol takisto z toho nahnevaný, žiaľ tak sa to stalo, väčšia vec predbehla tu 
našu, tak uvidíme čo bude ale predpokladám, že v tejto lokalite stromy budú vysadené, už či 
niekde inde budú posunuté o pár metrov, ale určite sa zachová tam tá náhradná výsadba. 
 
PhDr. Čižmár: 
Každopádne je možné pracovať aj na tom, aby tá výsadba bola potom doplnená aj inými 
druhmi.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 


